ASEP LOGO說明—Visual Identity
共2案
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ASEP is composed of 6 countries and we want to be a youth HERO. In this Visual System (VI), we can find students from six countries constitute the ASEP forum. The dolls in their flag costume, are proposing their solutions to saving others in need. They are HEROes.
在此識別系統中，我們看到來自六國，穿著國旗服裝的娃娃當起青年英雄，面對問題，提出看法，成為HERO的實踐者。

Each letter in ASEP appears in different colors. 
Red means enthusiasm and brave. We have Hearty heroes here..

紅色意味著熱情而勇敢，我們都是真心英雄。

Yellow indicates bright and warm, We are Empathetic for others.

黃色意指光明和溫暖，我們感同身受，體會他人的苦難而欲幫忙。
Blue reminds us of ample Ocean, which is full of life. We are as Resourceful. 
藍色如同廣闊大海充滿生機，我們亦如此機智包容。

Green symbolizes Nature. We have Original power to solve the problems.

綠色象徵自然，是一切的起始，我們擁有解決創意解決問題的能力。
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We are global villagers and be a youth HERO for others. In this Visual System (VI), we can find four Doll kids who are ready to make the world a better place. The colored dolls named HERO have multiple meanings.
我們是全球村的一份子，在此識別系統中，我們看到娃娃想要讓世界變得更加美好，各色小娃代表HERO(英雄)的實踐者。
Pink means health and love. The Doll kid named Pink is a Hearty person.
粉紅色意味著健康和慈愛，粉紅娃娃是一個真心英雄。
Napless yellow indicates bright and warm, The Doll kid named Pink is Empathetic for others.

鵝黃色意指光明和溫暖，鵝黃娃娃總是貼心，能站在別人的立場著想。
Pale Green reminds us hope and rich life. The Doll kid named Green is Resourceful.
淺綠色充滿生命氣息，淺綠娃娃充滿機智，如大自然般充滿生存之道。

Purple symbolizes elegance and magic. The Doll kid named Purple is Original in 
creative in solving the problems.

淡紫象徵優雅和魔幻，淡紫娃娃總是擁有解決創意解決問題的方式和想法。
